

## 华泰财险附加共同赔偿限额条款（CB版）

### 责任限额

#### 共同赔偿限额

若本保险合同与明细表中载明的保单适用同一索赔、“诉讼”和“错误行为”，则本保险合同与明细表中载明的保单适用的最大总限额不能超过明细表载明限额。

该等限额为本保险合同及明细表中载明的保单承保的赔偿请求所造成的索赔、损害、损失或“诉讼”的最高赔偿限额，无论保险合同中或明细表中列明的每次事故限额、总限额或是任何其他限额是多少。

在明细表中载明的保单项下的每一赔款给付，将相应减少本保险合同的总赔偿限额。明细表中载明的保单的赔偿请求所造成的索赔、损害、损失或“诉讼”，未必被本保险合同承保。本保险合同承保的赔偿请求所造成的索赔、损害、损失或“诉讼”，未必被明细表中载明的保单承保。

本附加条款并不增加本保险合同或者明细表中载明的保单的赔偿限额。

其余条款与条件维持不变。

**This Endorsement applies to the Policy described above.**

Under Limits Of Insurance, the following provision is added.

### Limits Of Insurance

#### Tie In Limits

If this insurance and the insurance provided by the policy(ies) listed in the schedule below apply to the same claim, “suit” or “Occurrence”, the maximum combined limits of insurance available under this policy and the scheduled policy(ies) below for such claim, “suit” or “Each Wrongful Act” will not exceed:

\$ XXXXXX Each Wrongful Act Limit

\$ XXXXXX Policy Aggregate Limit

These limits are the most that will be paid under this policy and the policies listed in the schedule below, combined, for all claims, damages, losses or “suit”s, regardless of any aggregate, per “Occurrence”, per incident, or per accident limit, or any other limit of liability or limit of insurance in this policy or the scheduled policy.

### SCHEDULE

Country of Issuance	Insurer	Policy Number
---------------------	---------	---------------

--	--	--

Any loss paid under the scheduled policy shall reduce by such amount the applicable limit of insurance under this policy. Any claims, damages, losses or suits seeking coverage under any policy scheduled above may not be brought under this policy. Any claims, damages, losses or "suit"s seeking coverage under this policy may not be brought under any policy scheduled above.

Nothing in this provision shall serve to increase any applicable limit of insurance of this policy or the scheduled policy.

---

All other terms and conditions remain unchanged.

---